
 

 

Planerat elavbrott onsdag 20:e 

november kl 10-13 

 
Nu är äntligen våra solceller på plats och redo för att börja leverera 
miljövänlig energi! Det oplanerade avbrottet i installationen över 
sommaren hade det goda med sig att det kom ut nya solcellspaneler 
som både passade bättre ihop med de svarta detaljerna på våra tak och 
som mer effektivt klarar av att omvandla solens energi till el. Elen som 
produceras kommer att användas till de elabonnemang som står på 
föreningen, d.v.s. för våra gemensamma utrymmen, och eventuellt 
överskott säljer vi tillbaka till Vattenfall. 
 
Den 30/4 1951 kunde man läsa i Aftontidningen om bygget av 
Gräddhyllan och beskrivningen "överallt luft- och ljusomsvävade 
lägenheter" stämmer fortfarande. Väldigt många av oss här i föreningen 
tycker speciellt mycket om grönskan omkring oss och det är därför 
verkligen roligt att vi nu får använda detta ljus till att dra ett strå till 
stacken för att behålla vår fina miljö. 
 
Under avstängningen på onsdag kommer solcellerna att kopplas till våra 
tre elcentraler och sedan är vi igång. Det ska bli spännande att se om allt 
fungerar så bra som vi tror! Kanske finns det möjlighet att i framtiden 
utöka antalet solceller och t.ex. koppla på laddstolpar för elbilar eller 
kunna använda den egenproducerade elen också till medlemmarnas 
elabonnemang. Kanske har vi medlemmar ytterligare idéer om hur vi kan 
bevara våra fina hus och miljön runtomkring genom både miljömässigt 
och ekonomiskt hållbara investeringar? 
 
Med hopp om att de grå vädret snart ersätts av gnistrande kalla och 
soliga vinterdagar! 
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